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Protokół Nr 170/2022 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Nowotomyskiego 

w dniu 4 października 2022 r. 

 

 

W posiedzeniu Zarządu Powiatu udział wzięli: Starosta Nowotomyski – Andrzej 

Wilkoński, Wicestarosta Nowotomyski – Marcin Brambor, członkowie Zarządu Powiatu, 

Przewodnicząca Rady Powiatu Nowotomyskiego – Renata Gruszka, Sekretarz Powiatu – Ewa 

Bąbelek, Skarbnik Powiatu – Barbara Golon oraz Kierownik Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami – Jolanta Budzisz, zgodnie z listą obecności, która stanowi załącznik nr 1 

do protokołu. 

 

O godzinie 14.00 posiedzenie otworzył Starosta, który powitał wszystkich obecnych i 

zapytał, czy do porządku obrad są pytania, uwagi lub wnioski? Nikt się nie zgłosił.  

Porządek obrad Zarządu stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad.1. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Nowotomyskiego na rok 2022. 

Skarbnik Powiatu poinformowała, że w celu dostosowania do potrzeb wynikających z 

realizacji budżetu dokonuje się zmian w planach wydatków budżetowych: 

− Starostwa Powiatowego w Nowym Tomyślu, 

− Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Nowym Tomyślu.  

Pani Skarbnik omówiła poszczególne wnioski o zmiany w budżecie.   

Starosta zapytał, czy są pytania do treści uchwały? Nikt się nie zgłosił. 

Starosta poddał uchwałę pod głosowanie.  

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę nr 545/FN/2022 w sprawie zmiany budżetu 

Powiatu Nowotomyskiego na rok 2022.  

 

Ad.2. Przyjęcie na sesję Rady Powiatu Nowotomyskiego: 

a) projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Województwu Wielkopolskiemu 

Sekretarz Powiatu poinformowała, że Samorząd Województwa Wielkopolskiego 

przekazał informację, że w I półroczu 2023 roku zarządca infrastruktury kolejowej PKP Polskie 

Linie Kolejowe S.A. będzie realizował prace modernizacyjne w ciągu linii kolejowej nr 3. W 

związku z powyższym linia par pociągów kursujących na odcinku Poznań Gł. – Nowy Tomyśl 

będzie ograniczona i nie będzie odpowiadała standardowi funkcjonowania PKM. Dlatego też 

Organizator przewozów, nie mogąc z przyczyn od siebie niezależnych, zapewnić ustalonych 

założeń projektu zaproponował, aby w I półroczu 2023 roku dotacja celowa w kwocie ogólnej 

84.090,14 zł udzielana przez Powiat Nowotomyski nie była przekazywana do Województwa 

Wielkopolskiego.  

Starosta zapytał, czy są pytania? Pytań nie było.  
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Starosta poddał pod głosowanie przyjęcie ww. projektu uchwały na sesję Rady 

Powiatu. 

Zarząd jednogłośnie przyjął ww. projekt uchwały na XLI sesję Rady Powiatu. 

 

b) projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Nowotomyskiego na rok 2022 

Skarbnik Powiatu poinformowała, że w celu dostosowania do potrzeb wynikających z 

realizacji budżetu dokonuje się zmian w planach budżetowych: 

− Starostwa Powiatowego w Nowym Tomyślu, 

− Powiatowego Centrum Usług Wspólnych w Nowym Tomyślu, 

− Zespołu Szkół nr 1 w Nowym Tomyślu, 

− Zespołu Szkół nr 2 w Nowym Tomyślu, 

− Zespołu Szkół nr 1 w Zbąszyniu, 

− Specjalnego Ośrodka Szkolno - Wychowawczego w Zbąszyniu, 

− Zespołu Szkół Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego w Trzciance, 

− Poradni Psychologiczno - Pedagogicznej w Nowym Tomyślu, 

− Powiatowego Centrum Sportu w Nowym Tomyślu, 

− Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Nowym Tomyślu, 

− Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Nowym Tomyślu 

Skarbnik Powiatu  odczytała uzasadnienie do projektu uchwały.  

Starosta zapytał, czy są pytania? Pytań nie było.  

Starosta poddał pod głosowanie przyjęcie ww. projektu uchwały na sesję Rady 

Powiatu. 

Zarząd jednogłośnie przyjął ww. projekt uchwały na XLI sesję Rady Powiatu. 

 

c) projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Powiatu Nowotomyskiego na lata 2022 – 2033 

Skarbnik Powiatu poinformowała, że zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Powiatu Nowotomyskiego na lata 2022 – 2033 są pochodną zmian w budżecie. 

Starosta zapytał, czy są pytania? Pytań nie było.  

Starosta poddał pod głosowanie przyjęcie ww. projektu uchwały na sesję Rady 

Powiatu. 

Zarząd jednogłośnie przyjął ww. projekt uchwały na XLI sesję Rady Powiatu. 

 

d) sprawozdanie z działalności szkół i placówek oświatowych w Powiecie 

Nowotomyskim oraz informację na temat funkcjonowania szkół i placówek 

oświatowych niepublicznych 

Starosta zapytał, czy do przedłożonego sprawozdania są pytania? Pytań nie było.  

Zarząd przyjął bez uwag ww. sprawozdanie jako materiał na XLI sesję Rady Powiatu. 
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Ad.3. Sprawy bieżące: 

a) ustalenie lokalizacji oraz harmonogramu pracy Punktów Nieodpłatnej Pomocy 

Prawnej w 2023 roku 

Starosta zapytał, czy są pytania do przedstawionego przez Kierownika Wydziału 

Komunikacji Społecznej harmonogramu?  Nikt się nie zgłosił. 

Zarząd zatwierdził bez uwag lokalizację oraz harmonogram pracy Punktów 

Nieodpłatnej Pomocy Prawnej w 2023 roku. 

 

Starosta poinformował, że na posiedzeniach Zarządu w dniu 22 sierpnia i 7 września 

br. Zarząd postanowił przekazać pismo Prezesa Zarządu Związku Powiatów Polskich o 

rozważenie możliwości udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Łańcuckiego na zakup 

samochodu dostawczego dla Ukraińskiej Jednostki Wojskowej oraz pismo Prezesa Zarządu 

WOKiSS o wsparcie finansowe na zakup samochodu dla jednostki wojsk obrony terytorialnej 

Obwodu Winnickiego na Ukrainie na posiedzenia Komisji Rady Powiatu celem wyrażenia opinii 

przez radnych. Starosta dodał, że Przewodniczący Komisji przekazali pisemne wyciągi z Komisji 

informując Zarząd, że Komisje nie przychyliły się do ww. wniosków.  

Wyciągi z Komisji stanowią załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Ponadto, Zarząd upoważnił Starostę i Wicestarostę do podpisania wniosku do 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o wskazanie podstawy prawnej umorzenia 

nieopodatkowanych należności budżetowych o charakterze publicznoprawnym, na które 

składają się opłaty administracyjne z tytułu kosztów usunięcia pojazdu z drogi i 

przechowywania na parkingu strzeżonym, nałożone na właściciela pojazdu, zmarłego w toku 

administracyjnego postępowania egzekucyjnego zmierzającego do wyegzekwowania tych 

opłat. 

 

Następnie Starosta poprosił na posiedzenie Kierownika Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami – Jolantę Budzisz, która omówiła sytuację prawną lokali mieszkalnych 

położonych w Trzciance.  

W wyniku dyskusji Zarząd podjął decyzję o sprzedaży lokalu mieszkalnego nr 3 w 

budynku nr 9 w Trzciance. Jednocześnie Zarząd wniósł, aby Wydział, w pierwszej kolejności 

zwrócił się do obecnego najemcy lokalu z zapytaniem, czy nie jest zainteresowany kupnem 

lokalu z bonifikatą. 

 

Starosta zapytał, czy w sprawach bieżących ktoś chciałby zabrać głos? Nikt się nie 

zgłosił. 

Z uwagi na brak dalszych tematów, Starosta o godzinie 15.00 zakończył posiedzenie 

Zarządu. 

 

 

Protokolant: 

Agnieszka Henicz 


